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Írásbeli választ igénylő kérdés
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országgyűlési képviselő
Magyar Demokrata Fórum

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést

kívánok feltenni Dr.Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszter

úrnak:

Mi lesz az Országos Intézetek sorsa ?
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügyi ellátás szakmai irányításában, felügyeletében jelentős szerepet

töltenek be hosszú évtizedek óta az országos intézetek .

Egy adott szakma - szakterület országos szakmai koordinációját látják el . A szakmai

kollégiumokkal egymást kiegészítve végzik tevékenységüket . A szakfelügyelői

hálózat jelentések és statisztikai felmérések végzése mellett, metodikai irányelveket

fogalmaznak meg, véleményeznek . Közreműködnek az OEP döntéseiben, olykor

törvényjavaslatokat véleményeznek . Továbbképzéseket szerveznek, szakvizsgára

készítenek fel. Új műszerek, terápiás eljárások bevezetésében működnek közre .

Tevékenységük - gondolom Ön is úgy látja - hasznos az egészségügyi ellátás

számára .

Információim szerint, Miniszter úr július 5-re az országos intézetek átalakításának

megbeszélése céljából értekezletet hívott össze a minisztériumba . A tanácskozáson 12

intézet megszüntetését jelentette be . Későbbi egyeztetésre hivatkozva a megszüntetés

módjára, dátumára, az intézmények által végzett tevékenységek átcsoportosítására

vonatkozó kérdésekre választ nem kaptak az érintettek . Úgy gondolom jogos az



aggodalom, hogy az érintett területek szakmai szervezettsége, irányítása súlyos

károkat szenved ha az intézetek valóban megszüntetésre kerülnek . Az országos

tevékenység mennyiségi és minőségi mutatói egy - egy szakmán belül

követhetetlenné válik, az adatszolgáltatás megszűnik, a rendelkezésre álló

adatbázisok megsemmisülhetnek .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter úrtól :

1 . Mi indokolja az országos intézetek tervezett megszüntetését?

2. Történt-e szakmai egyeztetés az országos intézetek megszüntetése ügyében?

3. Milyen megoldással, szakmai reprezentációval kívánják a kieső funkciókat

pótolni?

4. A jövő évi költségvetésben van-e rovat tervezve az intézetek működésére?

5. Amennyiben nincs, mekkora megtakarítás várható - a szakma szerint hibás -

döntéstől?

6. Mi történik a képzett, klinikai munkát is végző orvosokkal (felmondás, kényszer

áthelyezés, végkielégítés, stb .)?

Tisztelettel várom Miniszter úr válaszát .

Budapest, 2004-09-10

Csáky A drás
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